
 Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
 

Nr 3 /2005  w dniu 24 lutego 2005 r. 
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16 30 zakończono o godz. 1930 

 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Ryszard Cieśliński     
- Przewodniczący Komisji 

                         obecny 

 2. 
  

Lech Pluciński     
- Wiceprzewodniczący   Komisji 

                         obecny 
 

 3. 
  

Edmund Knapski     
          - Sekretarz Komisji 

                          obecny 

4. 
 

Grzegorz Pietrzycki                               obecny 

5. Wojciech Ćwik    
 

                          obecny 

6. Krzysztof Migasiewicz     
 

                          obecny 

7. Tadeusz Synoracki     
 

                           obecny 

8                 Jerzy  Piasecki                            obecny 
 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1.                - 

2.                   - 

3.                 - 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  
 
 
 

1. Dorota Ewertowska-kierownik ARIMR 
2. Piotr Trybulki-KP Policji 
3. Jarosław Fertsch-WOKiS 
4. Małgorzata Klessa-WOŚRL 
5. Piotr Smykowski-KP Policji 
6. Michał Piechocki-W-ce Starosta 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Ocena współpracy Policji  z jednostkami oświatowymi,szeroko rozumiana 

prewencja, efekty  i wnioski  tym zakresie. 
 
1.4       Opiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu w dniu 28.02.2005 r..      

 
1.5       Dyskusja 

 
1.6        Zapytania 

 
1.7       Opinie 

 
1.8       Wnioski 

 
1.9      Zakończenie 

 
ad. pkt. 1.1 i 1.2 przyjęto bez uwag. 
Ad.pkt.1.3.  ocenę współpracy Policji z jednostkami oświatowymi przedstawili:nadkom. 
            Piotr Trybulki,podkom.Piotr Smykowski i kierownik W.O.K.i S.-Jarosław  Fertsch 
Ad. pkt.1.4 Materiały na Sesję Rady Powiatu referowali:Pani Dorota Ewertowska –
kierownik oddziału ARiMR;Pani Małgorzata Klessa-kierownik WOŚRiL;Pan Jarosław 
Fertsch-kierownik Woski;Pan Michał Piechotki Wicestarosta 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

2   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
-bez uwag 

 



 
-  3  - 

 
 
        
3 SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

Pani Dorota Ewertowska Kierownik ARiMR złożyła ustną informację na 
temat form pomocy z jakich mogą korzystać rolnicy po wejściu Polski do 
UE.Pisemna informacja na w/w tematykę stanowi załącznik do niniejszego 
protokółu.W złozonej informacji podkreśliła ,że ARiMR działalność swą 
prowadzi na rzecz rolnictwa.Realizuje instrumenty wsparcia finansowego 
skierowane dla rolnictwa.Jest agencja płatniczą i instytucją wdrożeniową dla 
środków pochodzących  z funduszy strukturalnych UE.Formy pomocy 
wyrazają się w: 
I.  Płatnościach bezpośrednich do gruntów rolnych. 
II . Planie rozwojów obszarów wiejskich. 
III. Sektorowym programie inwestycyjnym. 
Rolnicy powiatu wągrowieckiego skorzystali w 98 % z dopłat dla osób 
uprawnionych co dało łącznie kwotę 513,51 zł z ha. 
Realizacja dopłat rozpoczęła się 18 pażdzierenika 2004 roku.Ostateczny 
termin realizacji płatności dla wszystkich,którzy złożyli wnioski w 2004 
rokujest 30 kwiecień 2005 rok. 
Wnioski o dopłaty na 2005 rok będą składane w terminie 0d 15.03 do 
15.05.2005 roku. 
Pan Jarosław Fertsch-kierownik Woski-współpraca policji z jednostkami  
Oświatowymi w zakresie prewencji,efekty są dobre.Komenda Powiatowa 
Policji w Wągrowcu podpisała z dyrekcją każdej szkoły”Porozumienie o 
współpracy”.Kazda szkoła otrzymała broszury pod tyt.”Przewodnik po 
przepisach prawnych w sprawach nieletnich zagrożonych demoralizacją i 
przestępczością”.Policja kontaktuje się z nauczycielami 
,rodzicami,przeprowadza szkolenia z młodzieżą.Kontroluje dworce PKS i 
PKP,a jeżeli dyrekcja zwróci się o pomoc Policja jest zawsze na miejscu. 
Pan Lech Pluciński –Komisja Zdrowia Polityki Społecznej i Rynku Pracy-
wystąpiła z wnioskiem,by ponownie powołać w Wągrowcu”Poradnię o 
Narkomanii”.Członkowie Komisji Bezp.i Komunikacji zaakceptowali 
również wymieniony wniosek. 
Pani Małgorzata Klessa-kierownik OŚRiL-przedstawiła informację o stopniu 
realizacji Powiatowego Programu Ochrony Środowiska wraz z planem 
gospodarki odpadami.Plan stanowi załącznik do protokółu. 
 
 
 
 
 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
5.1  Zapytania 

Pan Lech Pluciński-jaka musi być wielkość gospodarstwa rolnego by móc korzystać z 
funduszy strukturalnych UE ? 
Pan Jerzy Piasecki-jak przedstawia się sprawa rent i zalesień gruntów? 
Odpowiedzi udzieliła Pani Ewertowska. 

 
5.2 Opinie 

Komisja po wysłuchaniu przedstawionych  materiałów przez referujących oraz w 
wyniku dyskusji opiniuje materiały pozytywnie. 

 
5.3 Stanowiska 

Komisja do przedstawionych materiałów na Sesję w dniu 28 luty 2005 r. zajęła 
stanowisko pozytywne. 
- 

 
 
5.4   Wnioski 
           Komisja nie podjęła zadnego wniosku. 
 
 

Protokołował / Protokółowała:                                   Przewodniczący Komisji:  
               / Edmund Knapski /                                                     /Ryszard Cieśliński /       

 


